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Harstad Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 1/2025

Sted: Nexus Nordkrafthallen

Dato: 15. mai 2025, 18:30

Deltakere: Jan Inge Hansen (daglig leder), Knut Bjørklund (styrets leder), Lilibeth Ayson Iversen (styrets
nestleder), Kenneth Mågø (styremedlem), Margrethe S Arentsen (styremedlem), Mette Stattin
(styremedlem), Øivind Sletten (styremedlem) og Gunn Ellen R Krøtø (varamedlem)

Deltok ikke: Odd Kristian Ness (varamedlem) og Solveig Christensen (styremedlem)

Møteleder: Knut Bjørklund

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og saksliste - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og saksliste godkjennes.

2. Orientering fra SL og DL - Informasjon

- Sommeridrettsskole
- møte med kommuneledelsen
- Idretten i kommunestyret
- Nettside og facebook
- Utvalg med rapport om fremtidig innretning av idrettsråd- Idrett og utfordring - Utfordring med å få idrettslag til
å gjennomføre aktivitet. Kostnader med å leie inn betale/inn eksterne utenfor idretten.

Lage en sak på godtgjøring til styremedlemmer ifm møter i arbeidstiden og en sak på idrett og utfordring til neste
styremøte.

3. Opplæring Orgbrain - Informasjon

Gjennomgått grunnleggende opplæring for styret.

4. Styrets arbeidsform og fordeling av oppgaver - Beslutning

Styret diskuterte rutiner i styrearbeidet, arbeidsform og områder/oppgaver som styremedlemmer skal ha ansvar

for.

Det ble fattet følgende vedtak:

Fordeling av oppgaver i styret besluttes på neste styremøte. DL lager forslag til områder og oppgaver.
Orgbrain er styrets verktøy. Neste styremøte 24/6 kl 1900. Deretter torsdag 21/8 kl 1900.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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5. Oppfølging av saker etter årsmøtet - Beslutning

Handlingsplan og anleggsplan ble gjennomgått. Handlingsplanen skal operasjonaliseres med tiltak og

aktiviteter. Anleggsplanen korrigeres etter de vedtakene som ble gjort på årsmøtet.

Det ble fattet følgende vedtak:

DL operasjonaliserer handlingsplanen til aktiviteter og tiltak som fremlegges på neste styremøte. Årsmøtets
vedtatte anleggsplan sendes til idrettskonsulent, etter sjekk av pri 3.

6. Fordeling av Kanebofondet - Beslutning

Statutter for fondet ble gjennomgått. Styret ønsker i utgangspunktet at hele fondet fordeles gjennom en

søknadsrunde.

Det ble fattet følgende vedtak:

Utlyses og fordeles innen 1. des. De som har mottatt midler tidligere er ikke søknadsberettiget. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

15. mai 2025

Knut Bjørklund

67c94dcda7989f6b69f42edd

Lilibeth Ayson Iversen

68010ee5c289dbfb58ded335

Kenneth Mågø

68010f39c880f2fb51d8f775

Margrethe S Arentsen

68010f7fc880f2fb51d8f7ca

Knut Bjørklund

2025-05-27 09:43 UTC

67c94dcda7989f6b69f42edd

Lilibeth Ayson Iversen

2025-06-02 17:22 UTC

68010ee5c289dbfb58ded335

Kenneth Mågø

2025-05-28 20:59 UTC

68010f39c880f2fb51d8f775

Margrethe S Arentsen

2025-06-02 11:21 UTC

68010f7fc880f2fb51d8f7ca
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Mette Stattin

68010fce03f433fb40d1cbd6

Øivind Sletten

68010f19c880f2fb51d8f723

Gunn Ellen R Krøtø

68010fb768042ffb0998b5c4

Mette Stattin

2025-05-29 19:42 UTC

68010fce03f433fb40d1cbd6

Øivind Sletten

2025-05-27 14:07 UTC

68010f19c880f2fb51d8f723

Gunn Ellen R Krøtø

2025-05-27 20:24 UTC

68010fb768042ffb0998b5c4


